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رسانه بینالملل

هشدار به بایدن و نتانیاهو ؛
 »پاسخ ایران بسیار کوبنده خواهد بود«

اسلامی  جمهوری  دریایی  و  موشکی  قدرت  بررسی 
عملیات  به  پرداختن  کنار  در  دشمنان  برابر  در  ایران 
طوفان الاقصی در سالگرد آن از محورهای مورد توجه 

روزنامه های مطرح جهان عرب است.
بعد از عملیات مشروع و قانونی وعده صادق ۲ در برابر 
کشورمان،  علیه  صهیونیستی  رژیم  گذشته  تجاوزات 
لفاظی های مقامات تل آویو درباره پاسخ به این عملیات 
آغاز شد. این در حالی است که مقامات سیاسی و نظامی 
رژیم  تجاوز مجدد  تهدید کرده اند در صورت  کشورمان 

صهیونیستی، پاسخ تهران بسیار دردناک خواهد بود.
این خصوص نوشت:  مقاله ای در  الیوم در  روزنامه رأی 
عملیات  از  بعد  ایران  جمهور  رئیس  پزشکیان  مسعود 
وعده صادق ۲ اعلام کرد که این تنها گوشه ای از قدرت 
موشک های  زیادی  بسیار  تعداد  ایران  کشور  است.  ما 
بالستیک و دیگر انواع موشک ها در اختیار دارد. در کنار 
کنیم.  اضافه  نیز  را  انفجاری  پهپادهای  باید  اینها،  تمام 
اراضی  علیه  ایران  بعدی  حملات  اهداف  است  ممکن 
نیروی  نباشد.  منطقه  این  نظامی  پایگاه های  اشغالی 
دریایی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی ایران شناورهای 
خطوط  از  حمله ای  هر  در  می توانند  که  دارد  تندرویی 
دفاعی ناوهای آمریکایی عبور کنند. این نیروها همچنین 
از  درصد   ۲۰ حرکت  برابر  در  را  هرمز  تنگه  می توانند 
صادرات نفت جهان ببندند که تأثیر گسترده ای بر اقتصاد 
مورد  اگر  که  داده  هشدار  ایران  داشت.  خواهد  جهانی 
قرار  هدف  را  صهیونیستی  رژیم  تنها  بگیرد  قرار  حمله 
نمی دهد بلکه کشورهایی حامی این حمله نیز در تیررس 
نتانیاهو  بایدن و  به  به همین دلیل خطاب  بود.  خواهند 
می گوئیم؛ دست به حمله علیه ایران نزنید چرا که پاسخ 

این کشور بسیار کوبنده خواهد بود.

حزب الله لبنان : 
نظامیان صهیونیست را به عقب راندیم

حزب الله لبنان از عقب راندن نظامیان متجاوز صهیونیست 
در منطقه اللبونه و واردن کردن ضربات قطعی به آنان 
از حملات  بیانیه هایی  با صدور  لبنان  خبر داد. حزب الله 
جدید خود به نظامیان ارتش رژیم صهیونیستی خبر داد.

اداره اطلاع رسانی حزب الله لبنان اعلام کرد: در راستای 
حمایت از ملت استوار فلسطین در غزه و یاری مقاومت 
از  گروهی  پیشروی  محض  به  آن،  شریف  و  شجاع 
مرزی  منطقه  سوی  به  صهیونیست  دشمن  نیروهای 
در  جنگ افزار،  و  بولدوزر  چندین  حمایت  تحت  اللبونه 
اکتبر ۲۰۲۴  ساعت ۲:۰۰ سپیده دم روز سه شنبه هشتم 
و  توپخانه  گلوله های  با  اسلامی  مقاومت  رزمندگان 
ضمن  و  دادند  قرار  هدف  را  آن ها  موشکی  تسلیحات 
به  را  آن ها  نیروها،  این  به  حتمی  آسیب  واردآوردن 

عقب نشینی واداشتند.
در بیانیه دیگر حزب الله لبنان نیز آمده است: در راستای 
حمایت از ملت استوار فلسطین در غزه و یاری مقاومت 
لبنان و ملت  از  راستای دفاع  شجاع و شریف آن و در 
آن، رزمندگان مقاومت اسلامی ساعت ۴:۴۵ بعد از ظهر 
اکتبر ۲۰۲۴ تجمع نظامیان دشمن  روز سه شنبه هشتم 
اسرائیلی در شهرک المطله را با تسلیحات موشکی هدف 

قرار دادند.
دود  هواخاستن  به  از  المیادین  خبرنگار  دیگر  سوی  از 
حمله  از  پس  الناقوره«  »رأس  صهیونیستی  موضع  از 
رژیم  ارتش  نظامیان  به  مقاومت  رزمندگان  مستقیم 

صهیونیستی در این موضع خبر داد.
چندین  برخورد  به  نیز  صهیونیستی  رژیم  رسانه های 

موشک به منطقه »رأس الناقوره« اذعان کردند.
این رسانه ها همچنین از به صدادرآمدن آژیر هشدار در 
مناطق اشغالی »المطله«، »کریات شمونه«، »یفتاح« و 

»رأس الناقوره« خبر دادند.

»میلتون« به فلوریدا نزدیک شد ؛
»جو بایدن« وضعیت اضطراری

اعلام کرد
»جو  فلوریدا،  به  »میلتون«  طوفان  شدن  نزدیک  با 
کرد.  اعلام  اضطراری  وضعیت  ایالت  این  در  بایدن« 
فلوریدا  خلیج  ساحل  ریانوستی،  خبرگزاری  از  نقل  به 
و  »میلتون«  طوفان  با  مواجهه  برای  اکتبر   ۸ سه شنبه 
امواج عظیم پیش بینی شده آن آماده می شود. این طوفان 
تخریب های گسترده ای را به مناطقی وارد می کند که ۱۲ 
آثار  از  هنوز  و  دیده اند  آسیب  هلن  از طوفان  پیش  روز 
خشم و ویرانی های طوفان ایان که ۲ سال پیش رخ داد، 
فلوریدا تحت  تقریباً کل سواحل غربی  نیافته اند.  ترمیم 
هشدار طوفان قرار گرفتند، زیرا بادهایی شدید با سرعت 
۲۵۰ کیلومتر بر ساعت به سرعت به سمت این ایالت در 
حرکت هستند و از آب های گرم خلیج مکزیک نیز توان 

مضاعف می گیرند.
میلتون ابتدا به طوفان رده ۵ با سرعت ۳۰۰ کیلومتر بر 
ساعت رسید، اما صبح امروز سه شنبه شدت آن به رده 
۴ کاهش یافت. کارشناسان می گویند این پدیده طبیعی 

همچنان »تهدیدی بسیار جدی« برای فلوریدا است.
برای  ارتباط،  همین  در  آمریکا  رئیس جمهور  بایدن،  جو 
هزاران  و  کرد  اعلام  اضطراری  وضعیت  فلوریدا  ایالت 
نیروی فدرال برای عملیات امداد و نجات بسیج شده اند.

قالیباف :
حقوق بازنشستگان در یک جلسه

نظارتی بررسی می شود
درخواست  به  پاسخ  در  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
صحن  در  جلسه  برگزاری  بر  مبنی  نمایندگان  از  یکی 
مجلس درباره موضوع همسان سازی حقوق بازنشستگان 
گفت: بازنشستگان موضوع دستور جلسه یکی از جلسات 

نظارتی مجلس است.
به گزارش خبرنگار پارلمانی خبرگزاری تسنیم، محمدباقر 
قالیباف رئیس مجلس در جلسه علنی مجلس، در پاسخ 
به تذکر بیت الله عبداللهی نماینده مردم اهر تاکید کرد: 
در  نظارتی  جلسه  یک  بازنشستگان  موضوع  درباره 

مجلس داریم.
بیت الله عبداللهی در جلسه علنی امروز سه شنبه مجلس 
اقشار  از  بازنشستگان  اینکه  یر  تاکید  با  تذکری  در 
جلسه ای  برگزاری  خواستار  هستند،  جامعه  آسیب پذیر 
حقوق  همسان سازی  موضوع  درباره  مجلس  صحن  در 
شورای  مجلس  در  اهر  مردم  نماینده  شد.  بازنشستگان 
اسلامی همچنین در تذکر دیگری گفت: بانک ها در 6 
را قفل کرده اند و فقط وام  امسال تسهیلات  اول  ماهه 
ازدواج و فرزندآوری آن هم به مقدار بسیار ناچیز پرداخت 
می کنند و اساساً با این تسهیلات تکلیفی مخالفند و آن 
را مانع پیشرفت کار بانک می دانند. مشکل دیگری که 
در پرداخت تسهیلات داریم این است که بانک ها بخش 

عمده تسهیلات خود را به عده ای خاص می دهند.

سخنگوی سازمان ثبت اسناد عنوان کرد :
اتصال 2۷ هزار مشاور املاک
به سامانه الکترونیکی اسناد

سخنگوی سازمان ثبت اسناد از اتصال ۲۷ هزار مشاور 
املاک به سامانه ثبت الکترونیک اسناد، خبر داد.

از ۱۷۵ هزار مشاور املاکی که داری پروانه کسب معتبر 
هستند تا روز گذشته ۲۷ هزار مشاور املاک اتصال پیدا 

کردند و وارد سامانه ثبت الکترونیک اسناد شدند.
گفت:  اسناد  ثبت  سازمان  میزان، سخنگوی  گزارش  به 
طبق قانون، سازمان ثبت موظف است زیرساخت اتصال 
را  اسناد  الکترونیک  ثبت  سامانه  به  املاک  مشاورین 
فراهم کند که این اتصال از ۱۵ مرداد فراهم شده است.

از ۱۷۵ هزار مشاور املاکی که داری پروانه کسب معتبر 
هستند تا روز گذشته ۲۷ هزار مشاور املاک اتصال پیدا 

کردند و وارد سامانه ثبت الکترونیک اسناد شدند.
از تاریخ لازم الاجرا شدن این قانون یک میلیون و ۲۱6 

هزار جلد سند مالکیت صادر شده است.

فاجعه مسمومیت الکلی در مازندران؛
2۱ نفر فوت کردند

فاجعه مسمومیت الکلی در مازندران؛ ۲۱ نفر فوت کردند
مدیرکل پزشکی قانونی مازندران گفت: »۲۱ نفر بر اثر 
مصرف مشروبات الکلی جان خود را از دست دادند که 

سه نفرشان زن هستند.«
علی عباسی افزود: از ۲۱ نفری که در این بازه زمانی بر 
اثر مصرف الکل جان خود را از دست داده اند، ۱۸ نفر مرد 

و ما بقی زن هستند.
به گزارش مهر، عضو شورای قضائی استان ضمن هشدار 
به خانواده ها که مراقب فرزندان، نوجوانان و جوانان خود 
باشند، افزود: هیچ گونه مشروبات الکلی استانداردی در 
کشور وجود ندارد و حتی مشروبات الکلی پلمب شده نیز 
پلمپ  و  تهیه  زیرزمینی  کارگاه های  در  موارد  اغلب  در 
تصریح  مازندران،  قانونی  پزشکی  کل  مدیر  می شود. 
کرد: الکل متانول بی رنگ و مشابه الکل اتیلیک است 
نارسایی  از آن موجب کوری و  و مصرف ۱۰ سی سی 

کلیوی و مصرف ۱۰۰ سی سی موجب مرگ می شود.
وی در پایان خاطر نشان کرد: در صورت مصرف الکل و 
بروز علائم سر درد، سرگیجه و تاری دید به اولین مرکز 
درمانی مراجعه نمایند، زیرا ممکن است علائم ناشی از 

مصرف متانول است.

رییس سازمان بسیج مستضعفین عنوان کرد؛
نقش ستایش انگیز رسانه ها در دیده 

شدن جنایات رژیم صهیونیستی
نقش  ستایش  با  مستضعفین  بسیج  سازمان  رئیس 
رسانه ها در دیده شدن جنایات رژیم صهیونیستی گفت: 
این  برابر  در  دنیا  مردم  فطرت  شدن  بیدار  در  رسانه ها 

جنایات وحشیانه، اثرگذار عمل کردند.
به گزارش خبرنگار مهر، سردار سرتیپ پاسدار غلامرضا 
سلیمانی در اجلاسیه بین المللی شهدای رسانه های محور 
از  حمایت  در  آمریکا  و  اروپا  مردم  تحسین  با  مقاومت 
مردم مظلوم فلسطین گفت: دولتهای اروپایی و سردمدار 
و  سیاه  کارنامه  با  که  بدانند  باید  آمریکا  آنها  گر  سلطه 
بیدار  وجدان  توسط  نزدیکی ها  همین  دارند  که  ننگینی 
جهانیان به پای میز محاکمه بیایند و به جنایت هایی که 
بیش از یکصد سال اخیر مرتکب شده اند را پاسخ دهند.

نسل  مرتکب  صهیونیستی  رژیم  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
رساندن  شهادت  به  داد:  ادامه  است  فلسطین  در  کشی 
کودکان و زنان و مردان بدون سلاح در فلسطین یک 
شروع  الاقصی  طوفان  عملیات  که  است  کشی  نسل 
صهیونیستی  نحس  رژیم  جنایات  زنجیرهای  گسستن 
است. وی با بیان اینکه عملیات وعده صادق پیامد روشنی 
افزود: صهیونیست ها  برای اشغالگران صهیونیستی دارد 
باید دست از شرارت ها و تصرف های ناحق و غیر قانونی 
امام  فرمایش  به  اشاره  با  سلیمانی  سردار  بردارند.  خود 
خمینی مبنی بر فلسطین مساله اصلی جهان اسلام است 
خالی  دستان  با  سنگ  انقلاب  و  انتفاضه  شروع  افزود: 

فلسطینیان از پیروزی انقلاب اسلامی شکل گرفت.

کسری  دچار   ۱۴۰۳ سال  در  کرد:  تاکید  همتی 
در  را  عمومی  بودجه  از  بخشی  و  شدیم  بودجه 
صندوق  از  همچنین  کردیم.  هزینه  هدفمندی 
کسری  برای  رهبری  از  اجازه  با  ملی  توسعه 
بودجه استفاده کردیم. بنابراین برای تامین تبصره 
۱۸ دچار کسری بودجه هستیم اما بانک ها برای 
دارند.  آمادگی  این موضوع و برطرف کردن آن 
تامین  برای  اقتصادی و دارایی گفت:  امور  وزیر 
تبصره ۱۸ دچار کسری بودجه هستیم اما بانک ها 
آمادگی  آن  کردن  برطرف  و  موضوع  این  برای 
دارند. ، عبدالناصر همتی، وزیر امور اقتصادی و 
موسوم  که   ۱۸ تبصره   عملکرد  مورد  در  دارایی 
به تولید و اشتغال قانون بودجه ۱۴۰۳  است در 
جلسه امروز سه شنبه مجلس شورای اسلامی در 
نمایندگان اظهار داشت: مشکلی که  به  گزارش 
در این چند ماه گذشته یعنی از ابتدای سال بوده 
است، بیشتر برمی گردد به  تلاشی که دوستان ما 
برای ایجاد سامانه یکپارچه کردند و این سامانه 
بین  مغایرتی  دیگر  الان  و  شد  نهایی  الحمدلله 
استان ها و بانک های ما و دستگاه ها وجود ندارد 
و تمام دستگاه ها و بانک های عاملی که از این 
تبصره یعنی تبصره ۱۸ پرداخت می کنند، الان در 

بنابراین ما دیگر هیچگونه  سامانه حضور دارند. 
وزیر  نداریم.  دستگاه ها  و  استان ها  بین  مغایرتی 
به  ادامه داد: مشکل دیگر ما برمی گردد  اقتصاد 
سال  کند.  پیدا  تخصیص  تواند  می  که  منابعی 
۱۴۰۰، ۱۸.۹ همت پولی بوده است که در بودجه 
پیش بینی کردند. وقتی ما اوراق را می خواهیم به 
بانک ها بدهیم، بانک ها باید اول بروند و این ها 

اوراق ها  این  تنظیم کنند.  بفروشند و  بازار  را در 
تاریخ سررسیدشان  یعنی  اوراق  به سن  توجه  با 
بنابراین  می کند.  پیدا  را  ارزشش  درصد   6۰ تا 
 ۱۵.۳ بود،   ۱۴۰۱ سال  برای  که  پولی  مقدار 
نقدی  ثروت  میزان   ۱۴۰۲ سال  در  شد.  همت 
بقیه  و  نبود  بیشتر  همت  دو   ۱۸ تبصره  برای 
اوراق بود که تقریباً ۲۴ همت بود. همتی تاکید 

کرد: در سال ۱۴۰۳ دچار کسری بودجه شدیم و 
بخشی از بودجه عمومی را در هدفمندی هزینه 
کردیم. همچنین از صندوق توسعه ملی با اجازه 
کردیم.  استفاده  بودجه  کسری  برای  رهبری  از 
کسری  دچار   ۱۸ تبصره  تامین  برای  بنابراین 
و  موضوع  این  برای  بانک ها  اما  هستیم  بودجه 
برطرف کردن آن آمادگی دارند. به گزارش ایسنا، 
در  داشت:  اظهار  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
دولت چهاردهم بخش زیادی از ارائه تسهیلات 
و  کردیم  تکلیف  تعیین  را  روستایی  اشتغال 
اشتغال  اختیار  در  همت   ۱۵ بانک ها  طریق  از 
روستایی قرار خواهد گرفت. پس این هم دوباره 
چیز جدیدی بود که در دولت چهاردهم توانستیم 
احیا کنیم. وی ادامه داد: بنابراین چیزی نزدیک 
به ۵۱ همت به بانک ها داده شده است تا پروژه ها 
را تامین مالی کنند و با همکاری دستگاه ها، این 
پروژه ها را پیش ببرند. همتی تاکید کرد: یکی از 
و  اسلامی  بسیار خوب مجلس شورای  کارهای 
دولت این بوده است که با نظارتی که از طریق 
سامانه ای که طراحی شده است برای اختصاص 
بودجه ها انجام می شود، به طور متمرکز نظارت و 

کنترل بر ارائه تسهیلات انجام می شود.

رئیس هیئت مدیره سندیکای صنایع کنسرو ایران، گفت: صنعت 
کنسرو تأثیر زیادی در امنیت غذایی دارد و موجب کاهش شدید 
بیان  با  ضایعات و دورریز مواد غذایی می شود. مسعود بختیاری 
اینکه سالانه ۳۰ درصد محصولات غذایی و کشاورزی کشور قبل 
از رسیدن به سفره مردم از بین می رود گفت که حمایت از صنعت 
گزارش  به  می رساند.  حداقل  به  را  ضایعات  این  کنسروسازی 
امنیت غذایی  اینکه  بیان  با  امروز در نشست خبری  فارس، وی 
تأثیر  است گفت که صنعت کنسرو  دغدغه تصمیم سازان کشور 
امنیت غذایی دارد و موجب کاهش شدید ضایعات و  زیادی در 
دورریز مواد غذایی می شود. رییس هیئت مدیره سندیکای صنایع 
تولید  غذایی  مواد  درصد  اینکه سالانه ۳۰  بیان  با  ایران  کنسرو 
شده در حوزه کشاورزی تبدیل به ضایعات می شود گفت می توان 

حداقل  به  را  غذایی  مواد  ضایعات  کنسرو  صنعت  از  حمایت  با 
رساند. وی به عنوان مثال گفت ماهی را در شرایط شور و انجماد 
به  تبدیل  که  زمانی  اما  کرد،  نگهداری  می توان  ماه   ۹ تا  نهایتاً 
کنسرو می شود حداقل تا دو سال امکان نگهداری دارد که علاوه 
بر جلوگیری از فساد به دلیل ماندگاری بالا امکان صادرات را هم 
کنسروی  محصولات  سلامت  به  همچنین  وی  می کند.  فراهم 
و  نفوذ  اعمال خلأ در ظروف غیرقابل  با  اشاره کرد و گفت که 
نیز استریلیزاسیون بدون این ه مواد نگهدارنده اصافه شود تا دو 
از  که  گفت  همچنین  مسوول  این  دارند.  نگهداری  امکان  سال 
مهر پارسال با وجود اینکه هزینه های تواید افزایش یافته تاکنون 
هیچ افزایش قیمتی وجود نداشته است و هر قوطی کنسرو ماهی 
که  گفت  بختیاری  می رود.  فروش  به  تومان   ۸۷۵۰۰ قیمت  به 

افزایش واردات ماهیان تن تاثیر مناسبی در قیمت کنسرو داخلی 
داشته به طوری که واردات از ۱۰ هزارتن در سال ۱۴۰۱ به ۲۳ 
هزار تن در سال ۱۴۰۲ رسید و پیش بینی می شود که در 6 ماه 
نخست امسال حدود ۲۵ هزار تن باشد. وی ادامه داد اگر همین 
قیمت  ثبات  یابد  ادامه  و خصوصی  دولتی  روند همکاری بخش 
تداوم خواهد داشت. همایش نقش صنعت کنسرو در تأمین امنیت 
تا   ۲۲ از  کنسرو  صنعت  تخصصی  نمایشگاه  هم زمان  و  غذایی 
۲۴ آبان ماه سال جاری در هتل المپیک برگزار می شود. در این 
همایش پنل تخصصی درباره کشت قراردادی هم اجرا می شود. 
در  تاثیر هوش مصنوعی  زمینه  در  پنل های تخصصی  همچنین 
کنسروسازی  صنعت  در  بسته بندی  صنایع  نقش  نیز  و  بازاریابی 

بررسی خواهد شد.

آمار صادراتی کل  اتحادیه صادرکنندگان خشکبار، گفت:  رئیس 
تبعیت  از کاهش ۲۰ درصدی  خشکبار ما طی سه سال گذشته 
کرده و کاهش یافته است. محمدرضا فرشچیان با تاکید بر اینکه 
آمار صادراتی کل خشکبار کشور طی سه سال گذشته کاهش ۲۰ 
درصدی داشته اظهار کرد: در گذشته نه چندان دور بیش از ۳۵ 
کالای صادراتی در سبد صادراتی خود داشتیم و این درحالیست 
تا  و  کشمش  خرما،  پسته،  محصول  سه  به  صادرات  میزان  که 
حدودی انجیر محدود شده است. وی در نشست خبری امروز با 
نه  محوریت چالش های صادرات خشکبار، اظهار کرد: درگذشته 
چندان دور این اتحادیه مفتخر بود بیش از ۳۵ قلم کالای صادراتی 
از بادام و زیره گرفته تا. را در سبد خود داشته باشد. سالانه شاهد 
حذف یک الی دو قلم از جمله بادام، قیسی، بوخورک، زیره، برگ 
زردآلو و... از سبد صادرات بودیم و الان صادرات به سه محصول 
پسته، خرما، کشمش و تا حدودی انجیر محدود شده است. وی 
برای  می کردند  تولید  کالاهارا  این  که  تولیدکنندگانی  آیا  افرود: 
صادرات جایگاه پیشین را دارند؟ جایگاه آنها کجاست؟ زمانی نام 
ایران می درخشید.  ایران در کنار فرش، خاویار، زعفران و پسته 
فرش و خاویار که حذف و زعفران به کشور های همسایه واگذار 

اولین  ایران  زمانی  می ماند؟  باقی  دیگر  چندسال  تا  پسته  شد. 
را در دست گرفته  آمریکا قدرت  اما الان  بود،  صادرکننده پسته 
است. فرشچیان ادامه داد: ما نمی توانیم دنیا را محدود کنیم. ما 
را  تعریف می کنیم، خودمان  برای خود  قوانین و شرایطی که  با 
هر روز نسبت به روز گذشته محدود می کنیم. دولت مردمی که 
می خواهد فعالیت خود را آغاز کند خوشبختانه حرف مشترکی با 
ارز تک نرخی است.  آقای پزشکیان گفته که طرفدار  ما دارد و 
و  کردند  تکرار  بار ها  را  مطلب  این  نیز  اقتصاد  وزیر  افزود:  وی 
منتظریم. نوشدارو پس از مرگ سهراب به درد نمیخورد. صادرات 
کشاورزی ما نیاز به درمان دارد تا به سابق بازگردد. رئیس اتحادیه 
ما  خشکبار  کل  صادراتی  آمار  داد:  ادامه  خشکبار  صادرکنندگان 
طی سه سال گذشته از کاهش ۲۰ درصدی تبعیت کرده و کاهش 
یافته است. در سال ۱۳۹۷ قبل از پسمان سپاری ارزی صادرات 
محصولات خشکبار حدود ۳ میلیارد دلار بود در سال گذشته این 
آمار به ۱.۳ تقلیل یافته بود و این بسیار تاسف بار است. پسته ای 
که الان ۷ دلار به فروش می رسد تعهد ارزی آن از ما ۹.۸ دلار 
هم  با  تولید  و  صادرات  کاهش  کرد:  تاکید  وی  می شود.  گرفته 
ما  ما هستند.  و خرما کالای صادراتی  است. کشمش  هماهنگ 

۱۷۰ هزار تن پسته می توانیم سالانه صادرات داشته باشیم. طبق 
آمار گمرک آمار صادرات پسته در شش ماهه اول امسال ۴6 هزار 
انجیر ۲ هزارتن بوده که دیگر تقریبا  تن، کشمش ۲۸ هزارتن، 
ما  داد: صادرات  ادامه  فرشچیان  می شود.  خارج  دور صادرات  از 
از عدم توجه به سخن دوست داران بخش خصوصی و صادرات 
رنج می برد. در اتاق های در بسته تصمیم می گیرند و عملی نیز 
می کنند. در سال ۱۳۹۸ زمانی که گفتند مکلف هستید ارز خود 
را وارد کنید و ارز به واردکننده واگذار شد و واردکننده واردات و 
صادرکننده صادرات خود را انجام داد در کوتاه مدت ارز به کشور 
بازگشت و نرخ آزاد بود. آن زمان نرخ آزاد ۱۱ هزار تومان و با 
ارز نیمایی مشترک بود. ارز نیمایی و ارز صادراتی یک نرخ بود 
و در آن بازه زمانی واردات کاهش یافته بود. این مسائل به هم 
مربوط هستند. هنگامی که رانت ارزی از بین می رود صادرات و 
واردات مسیر منطقی خود را طی می کنند. وی افزود: امیدوارم در 
آینده ای نزدیک با تک نرخی شدن ارز و تغییر رویه بانک مرکزی 
اوضاع بهبود یابد. بانک مرکزی از حیطه کاری خود خارج شده 
و وظایف وزارت صمت را انجام می دهد و دیگر وظیفه نظارتی 

خود را انجام نمی دهد.

در عمده صنایع ایرانی به دلیل تحریم ها نتوانستیم خطوط 
است  گذشته  برای  تجهیزاتمان  و  باشیم  داشته  روز  به 
توجه  هم  ها  خرابی  نرخ  به  باید  تولید  نرخ  افزایش  برای 
کنیم لذا باید برای سطح و تناسب فعالیت های نگهداری 
منسجم  برنامه  یک  دارایی،  گذاری  سیاست  و  تعمیرات  و 
ایران گفت؛  داشته باشیم .  رئیس سازمان ملی بهره وری 
جایزه نت به دلیل بهره وری سرمایه اهمیت بالایی دارد، 
گذاری  سرمایه  برای  خوبی  مالی  منابع  کنونی  شرایط  در 
شود   می  جاری  مسائل  صرف  موجود  بودجه  و  نداریم 
ایران  وری  بهره  ملی  سازمان  رئیس  پیشوایی  میرسامان 
مدیریت  و  نگهداشت  تعالی  ملی  جایزه  دوره  هفتمین  در 
دارایی های فیزیکی ایران که در مرکز همایش های بین 
المللی پژوهشگاه صنعت نفت برگزار شد اظهار کرد: جایزه 
نگهداشت و مدیریت دارایی ها جز 6 جایزه ای است که از 
سازمان به عنوان یک نهاد اعتبار بخشی دارای مجوز است 
و بسیار اهمیت دارد.  وی ادامه داد: در نظام اعتباربخشی در 
سازمان اهدافمان از جوایز این است که آن جایزه یک نهاد 
جریان ساز برای کمک به گفتمان سازی و الگونمایی در آن 
حوزه و در نهایت ارتقای بهره وری است لذا کیفیت جوایز 
نت  جایزه  کرد:  بیان  پیشوایی  است.   بسیار مهم  ما  برای 
به دلیل بهره وری سرمایه اهمیت بالایی دارد؛ در شرایط 
و  نداریم  گذاری  سرمایه  برای  خوبی  مالی  منابع  کنونی 
بودجه موجود صرف مسائل جاری می شود. لذا توان زیادی 
در بخش دولتی وجود ندارد که نسبت به سرمایه گذاری و 
تجهیزات اقدام جدی را انجام دهیم. در بخش خصوصی نیز 
اتفاق عجیبی نمی افتد.  وی بیان کرد: براساس آمار، میزان 

پنجم تشکیل  تشکیل سرمایه در حوزه ماشین آلات یک 
سرمایه در حوزه ساختمان بوده است. همچنین محرومیت 
هایی نیز وجود دارد که برای خرید نیز دستمان بسته است.  
وی با تاکید بر اهمیت موضوع نگهداری و تعمیرات تصریح 
کرد: موجود بودن ماشین آلات، در دسترس بودن و آماده 
وری  بهره  دارد.  بالایی  اهمیت  تولید،  برای  شان  بودن 
نیروی کار نیز مهم است که با توجه به موضوع نگهداری و 

تعمیرات ایجاد می شود. 
هفته  در  کشور  وری  بهره  باز  داده  سامانه  وی  گفته  به 
گذشته افتتاح شد که برای اولین بار دادها در اختیار مردم 

قرار می گیرد. 
تعالی  ملی  جایزه  دبیر  نصر  نوید  رویداد،  این  ادامه  در 
نگهداشت و مدیریت دارایی های فیزیکی ایران در این دوره 
از جایزه که در مرکز همایش های بین المللی پژوهشگاه 
درباره  ارشد  مدیران  آنچه  بیان  با  شد  برگزار  نفت  صنعت 
مدیران  امروز  های  چالش  به  بدانند  باید  نگهداشت  تعالی 
ارشد در صنایع اشاره کرد و گفت: برنامه عملکرد و بودجه 
سازمان، عمدتا از خروجی درآمدی و عملکردی سازمان به 
جمع بندی می رسد لذا ناگزیر هستیم خطوط تولید را در 
دسترس داشته باشیم. وی با بیان اینکه باید بتوان برنامه 
محقق  صددرصدی  صورت  به  را  خود  عملکردی  و  تولید 
کنیم افزود: اولین دغدغه یک مدیر ارشد باید برنامه تولید و 
عملکرد را محقق کند این موضوع به عنوان چالش نخست 
به سرعت  توجه  با  این است که  مطرح است. چالش دوم 
تکنولوژی، نیازهای مشتریان و ذینفعان به لحظه تغییر می 
ها  خواسته  این  پاسخگوی  شکل  بهترین  به  باید  لذا  کند 

باشیم.  دبیر هفتمین دوره جایزه نگهداری با این بیان که،  
یا باید خطوط تولید به روز داشته باشیم یا سیستم های تولید 
را به سیستم های انعطاف پذیر تبدیل کنیم ادامه داد: باید 
به مقوله توسعه پایدار توجه ویژه داشته و به دنبال بزرگ 
کردن نقش دارایی ها و تجهیزات باشیم.  نصر اشاره کرد: 
در عمده صنایع ایرانی به دلیل تحریم ها نتوانستیم خطوط 
به روز داشته باشیم و تجهیزاتمان برای گذشته است برای 
افزایش نرخ تولید باید به نرخ خرابی ها هم توجه کنیم لذا 
باید برای سطح و تناسب فعالیت های نگهداری و تعمیرات 
و سیاست گذاری دارایی، یک برنامه منسجم داشته باشیم .  
انرژی هیچ گریزی جز  ناترازی  مقوله  در  اظهار کرد:  وی 
برنامه  تحقق  برای  نداریم؛  انرژی  مصرف  بهینه  مدیریت 
لذا  باشیم  پایدار  منابع  تامین  فکر  به  باید  عملکردی  های 
باید به نقدینگی توجه کنیم.  نصر بیان کرد: در بیش از ۸۰ 
گری  مطالبه  برای  شدیم  متوجه  دادیم،  انجام  که  ارزیابی 
مناسب نیازمند زیرساختی با عنوان منابع اطلاعاتی هستیم. 
ایجاد می  را  نیرو و سرمایه کار جدید، چالش هایی  حضور 
کند؛ حفظ و نگهداشت نیروی انسانی یک چالش است باید 
توجه  تغییر دهیم.  و  تعویض کنیم  را  انگیزشی  نظام های 
بهینه کردن  از طریق  به موضوع سودآور کردن مجموعه 
که  نگهداشتی  کردن  ارزش  خلق  و  عملیات  های  هزینه 
بود که  مواردی  از جمله  بهره وری شود،  ارتقای  به  منتج 
دبیر هفتمین دوره از جایزه به آنان اشاره کرد.  وی همچنین 
ادامه داد: نگهداشتی ارزش دارد که کیفیت محصول را بالا 
ببرد و در طرح ریزی فعالیت ها ریسک ایمنی دارایی ها را 
نشان دهد تا بازدهی بیشتری از نرخ سرمایه گذاری بگیریم.

رئیس هیئت مدیره سندیکای صنایع کنسرو ایران :

صنعتکنسروتأثیرزیادیدرامنیتغذاییدارد

رئیس اتحادیه صادرکنندگان خشکبار :

بازارهایصادراتیخشکبارایرانیازدسترفت

در هفتمین جایزه تعالی نگهداری مطرح شد ؛

درشرایطکنونیمنابعمالیخوبیبرایسرمایهگذارینداریم

وزیر اقتصاد : 

دچار کسری بودجه هستیم


